
 
Referat 

Bestyrelsesmøde d. 28. november ’23 kl 19.45  

i klubben         

 

Dagsorden:  

Status på økonomien  

• Fonde 

o Der er søgt Sparekassen Kronjylland og Sparekassen Sjælland (behandling ultimo 

november) 

o Forslag omkring  

▪ Rockwool Fonden 

▪ DIF 

▪ Kim arbejder videre med dette 

• Sponsorater 

▪ Søge Parkinsonforeningen om lokaletilskud (Dorthe) 

▪ Kim søger lokale virksomheder 

• Tilskud og puljer 

▪ Jimmi indhenter tilbud om baderumsrenovering mhp. økonomisk ansøgning hos 

kommunen 

• Generel økonomi 

▪ Tilskuddet fra kommunen er mere end halveret 

▪ SKATtefordele der kan iværksættes – tøjvask, rengøring 

▪ Nyt likviditetsbudget for 2024 skal udfærdiges – Thomas 

▪ Siden før corona er Jimmi blev stillet lønregulering i udsigt, og derfor har en enig 

bestyrelse besluttet at effektuere dette pr. 1. januar 2024 

Møde med kommunen 

• Vi har møde med Holbæk Kommune i december ’23 om vores fremtid, hvor et omkostningsfrit 

lokale eller et massivt, vedvarende økonomisk tilskud er vores primære mål. 

Opret Google Drev (Dorthe) 

Reklame 

• Vi laver nytårskampagner – et introkursus for nybegynder a) motionister torsdage 16-16.45   b) 

kamphold onsdage kl. 16-16.45. Gratis 

• Kim tager Parkinsonholdet i hele januar 

• Onsdage i januar Thomas, Per og evt. Dorthe 



 
• Thomas opretter nyt abonnement Dorthe lægger det på websiden 

Nye møder 

• Bestyrelsen har nyt møde i maj ’24 med fokus på klubbens fremadrettede økonomi 

• Udsend medio januar invitation til generalforsamling i ultimo februar 

 


